

No. 24

**BRITISH NORTH AMERICA ACT, 1916**

6-7 George V, c. 19 (U.K.)

A.D. 1916

*An Act to amend the British North America Act, 1867*

[1st June, 1916]

*Be it enacted by the King's most Excellent Majesty, by and with the advice and consent of the Lords Spiritual and Temporal, and Commons, in this present Parliament assembled, and by the authority of the same, as follows:—*

*Extension of duration of Twelfth Parliament of Canada. 30 & 31 Vict. c. 3*

**1.** Notwithstanding anything in the British North America Act, 1867, or in any Act amending the same, or in any Order in Council, or terms or conditions of Union, made or approved under the said Act, or under any Act of the Canadian Parliament, the term of the Twelfth Parliament of Canada is hereby extended until the seventh day of October, nineteen hundred and seventeen.

*Short Title*

**2.** This Act may be cited as the British North America Act, 1916, and the British North America Acts, 1867 to 1915, and this Act may be cited together as the British North America Acts, 1867 to 1916.

[Note: Repealed by the Statute Law Revision Act, 1927 (No. 25 *infra*).]

N° 24

**ACTE DE L'AMÉRIQUE DU NORD  
BRITANNIQUE, 1916**

6-7 George V, ch. 19 (R.-U.)

*Loi portant modification de l'Acte de l'Amérique du Nord britannique, 1867*

A.D. 1916

[1er juin 1916]

*Qu'il soit statué par Sa Très Excellente Majesté le Roi, par et avec l'avis et le consentement des Lords Spirituels et Temporels et des Communes réunis en ce présent parlement, et par leur autorité, ainsi qu'il suit:—*

**1.** Nonobstant toute disposition dans l'Acte de l'Amérique du Nord britannique, 1867, ou dans toute loi la modifiant ou dans tout arrêté du Conseil, ou termes ou conditions d'Union faits ou approuvés sous l'empire de la dite loi ou de toute loi du Parlement du Canada, le terme du Douzième Parlement du Canada est par les présentes prorogé jusqu'au septième jour d'octobre mil neuf cent dix-sept.

*Prorogation de la durée du Douzième Parlement du Canada, 30 et 31 Vict., c. 3*

**2.** La présente loi peut être citée comme l'Acte de l'Amérique du Nord britannique, 1916, et les Actes de l'Amérique du Nord britannique, 1867 à 1915, et la présente loi peut être cités ensemble comme les Actes de l'Amérique du Nord britannique, 1867 à 1916.

[Note: Abrogé par la Loi de 1927 sur la révision du droit statutaire (n° 25 *infra*).]

*Titre abrégé*